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V starom parku pribudne záhrada pre seniorov, v nevyužitej časti budova Domova dôchodcov

Nový plán zberu, str. 6

Yura predĺži la zmluvu, str. 4Zaujímavé rozhovory, str.2 Prvý rok primátora, str. 3

2% pre novú útulok, str. 8Propagačné materiály mesta, str. 7

V Hnúšti vyrastie Domov dôchodcov
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nosti a verejného poriadku. Čo vlastne znamená, že keď majú ľudia nejaký nápad, postreh, alebo problém, sme tu
na to, aby sme ich vypočuli a našl i spolu riešenie prospešné pre všetkých.

Takmer 56 % bežných výdavkov mesta tvoria výdavky základných (ZŠ), materských škôl (MŠ) a školských zaria
dení, ktoré sú u základných škôl financované prenesenými kompetenciami (priamo zo strany štátu) a u MŠ, škol
ských jedální, ZUŠ, CVČ a ŠKD najmä originálnymi kompetenciami (prostredníctvom podielových daní mesta, ktoré
podľa schváleného rozpočtu na r. 2020 nebudú kryť všetky rozpočtované výdavky). Príspevky Technickým službám
mesta na nakladanie s odpadom, správu miestnych komunikácií, verejných priestranstiev a športových zariadení
predstavujú pribl ižne 1 0 % bežných výdavkov. Ďalších 1 1 % bežných výdavkov predstavujú výdavky súvisiace s
chodom mestského úradu, poistením a čiastočne aj správou mestského majetku. Na druhej strane  na opravy ce
lého majetku mesta, ktorý je v zostatkovej hodnote viac ako 1 7 mil iónov € bez rozpočtových a príspevkových orga
nizácií, ostáva pribl ižne len 1 % celkových bežných výdavkov, čo predstavuje len 0,4 % hodnoty majetku. Výdavky
na zhodnotenie majetku predstavovali v r. 201 9 1 0 % všetkých výdavkov mesta a boli financované z dotácií, úveru a
z úspory prostriedkov minulých rokov.

Z hľadiska finančného hospodárenia môžem zhodnotiť uplynulé roky ako úspešné
najmä vďaka výraznému rastu ekonomiky a tým aj príjmu z podielových daní. Za po
sledných 5 rokov ich priemerný medziročný rast v našom meste dosiahol úroveň
takmer 1 1 % a zadĺženosť mesta klesla z 23,5 % na 2,8 % bežných príjmov. Na dru
hej strane sa však zvýšila aj finančná zaťaženosť samosprávy z dôvodu legislatív
nych úprav v oblasti odmeňovania pedagogických a iných zamestnancov verejnej
správy, zavedenia rekreačných poukazov a v poslednom roku najmä v oblasti odpa
dového hospodárstva sprísnením podmienok nakladania s odpadom a rapídneho
zvýšenia poplatkov za uloženie odpadu, čo donúti lo samosprávy výrazne zvýšiť
sadzby miestnych daní a poplatkov.

Štát ukladá samosprávam mnohé úlohy, ktoré ich stoja peniaze navyše. Je fi
nančná situácia mesta lepšia, alebo horšia ako v minulosti?

Z čoho sa skladajú výdavky mesta a ktoré organizácie čerpajú najviac z
mestského rozpočtu?

Z pôvodne schváleného rozpočtu na r. 201 9 na mzdy súvisiace s chodom mestského úradu bola vykázaná úspora
viac ako 48 000 € bez odvodov. Spolu s úsporou na energiách a službách bola vykázaná úspora z pôvodného roz
počtu vo výške 1 4 %. Z pôvodnej rozpočtovej požiadavky na r. 2020 bolo primátorom mesta navrhnuté zníženie o
1 5 000 € v rámci osobných výdavkov, s tým bol rozpočet aj schválený. Celkové hospodárenie za rok 2020 bude
závisieť aj od naplnenia schválenej organizačnej štruktúry mestského úradu.

Ako sa Vám darí hospodáriť s rozpočtom na administratívu a chod mestského úradu? Koľko oproti potre
bám plánujete ušetriť v tomto roku?

V prvom rade sa chcem ešte raz aj prostredníctvom Vašej redakcie poďakovať mo
j im voličom za ich hlasy a za dôveru, ktorú mi preukázali . Tá ma zaväzuje k tomu,
aby som ako poslankyňa konala v ich záujme najlepšie ako viem a aby som ich ne
sklamala. Rok pôsobenia na zastupiteľstve mi priniesol mnoho nových prílezitostí,
odborných znalostí a cenných skúseností. Na druhej strane mi pomerne výrazne
zasiahol do súkromia, ale vnímam to ako nevyhnutnú súčasť práce vo verejnom
sektore, s ktorou som počítala už v momente, keď som sa rozhodla pri jať túto výzvu
a pracovať pre ľudí.

Ako vnímate svoj prvy rok poslankyne? Čo vám pôsobenie v zastupiteľstve
dalo alebo vzalo?

Rok posobíte v pozícii predsedníčky Komisie ochrany verejného poriadku. Čo
zaujímavé táto komisia rieši?
Komisia ochrany verejného poriadku sa stará o bezpečnosť občanov, čistotu a ve
rejný poriadok v našom meste. Zároveň rieši podnety občanov ohľadom bezpeč

Ako ste spokojná s progresom čo sa týka mestskej časti Kolónia? Čo by sa ešte mohlo zlepšiť?
Kolónia je moja srdcová záležitosť. Tu som sa narodila, vyrastala, tu ži jem a tu som aj vychovala svojho syna. Preto
som veľmi rada, že ako poslankyňa môžem svojimi aktivitami prispieť k jej zveľaďovaniu. Som veľmi hrdá, že sa
nám podari lo zabezpečiť/urýchl iť/napomôcť výstavbe Domova dôchodcov v krásnom prostredí kolónie. Niektoré
procesy sa však nedajú urýchliť, ale to neznamená, že na nich nepracujeme. A samozrejme stále je čo zlepšovať.
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Svoj prvý rok vo funkcii primátora mesta zažil Roman Le
beda, ktorý je hlavou druhého najväčšieho mesta v okre
se, Hnúšte. V komunálnych voľbách v roku 201 8 porazil
svojho najväčšieho súpera Michala Bagačku o 1 48 hla
sov. To, ako svoje pôsobenie v tejto funkcii hodnotí Le
beda, nám povedal on sám: „Starostlivo som si odložil
svoj volebný program a pravidelne sa snažím podľa ne
ho pracovať. Za prvý rok sa mi podarilo zrealizovať pri
bližne polovicu svojho programu,“ povedal primátor. Išlo
hlavne o množstvo menších projektov, ktoré pravidelne
zverejňuje a označuje hashtagom #1 000malickosti . „Ti
síc maličkostí je také moje pracovné heslo. Tvrdím, že
poriadok a čistota môžu byť dobrou vizitkou i chudobnej
šiemu mestečku alebo mestu menej bohatému na kultúr
ne pamiatky. A že veľa pekných vecí sa dá urobiť aj za
málo peňazí,“ povedal Lebeda. V rámci „tisíc maličkostí“
v Hnúšti podľa jeho slov napríklad zrekonštruovali a do
plni l i všetky detské ihriská a vybudovali jedno úplne no
vé, rekonštruovali niektoré chodníky, doplni l i kontajnery
na separovaný zber, spomaľovače, smetné koše, ale aj
dopravné zrkadlá, lavičky na verejných priestranstvách či
bicykle do požičovne bicyklov a vymenil i sa niektoré au
tobusové zastávky za nové. Vybudovali tiež nové sto
j iská na kontajnery, do domácností sa distribuovali kom
postéry záhradných odpadov zdarma, opravil i pokazené
kamery, vodovod v kultúrnom dome v Hačave, strechu
hasičskej zbrojnice v Likieri , havari jný stav strechy zá
kladnej školy, či premietaciu plochu letného kina. Množ
stvo nových vecí pribudlo aj na mestskom kúpalisku. Do
dal, že v meste došlo k zmene slávnostného programu
počas Dní mesta, pribudl i aj nové akcie ako napríklad
Krompeľfest, či detský gladiátorský beh. Z väčších „ma
l ičkostí“ primátor spomenul 71 nových parkovacích miest
a rekonštrukciu cesty v Likieri .

Zameranie aj na občanov či skrášľovanie mesta
Okrem skrášľovania mesta sa podari l i novému primá
torovi za krátky čas aj ďalšie veci. „Najvýznamnejšou
správou pre zamestnanosť v meste je získanie investície

R. Lebeda v prvom roku primátorovania zaviedol mnohé zmeny
vo výške 2,44 milióna eur na rozšírenie priemyselného
parku,“ vyjadri l sa Lebeda, ktorý sa taktiež dohodol na
predĺžení zmluvy s najväčším zamestnávateľom v meste
– spoločnosťou Yura – o ďalšie dva roky. „Počas roka
2019 prebiehali rokovania so šiestimi potenciálnymi in
vestormi. Veríme, že v tomto roku sa pretavia do reálne
ho príchodu dvoch z nich,“ doplni l primátor s tým, že
mesto všetky požiadavky investorov splni lo a príchod zá
visí od skutočnosti , či tieto firmy dostanú požadovanú
štátnu pomoc. Viaceré novinky prišl i aj pri komunikácii
mesta s občanmi. Patrí medzi ne založenie oficiálnej
stránky mesta na Facebooku, rozšírenie nákladu mests
kých novín, ktoré občania dostávajú do každej schránky
zadarmo i videozáznamy z rokovania mestských zastupi
teľstiev. S občanmi mestských častí komunikuje primátor
a poslanci na pravidelných stretnutiach vďaka založeniu
výborov mestských častí. „Zaujímame sa aj o okrajové
časti mesta, ktoré nemajú svojich zástupcov v mestskom
zastupiteľstve a za rok sa nám podarilo množstvo vecí.
Od roku 2020 sme pre ne zaviedli dokonca participatívny
rozpočet, v rámci ktorého sami rozhodnú, aké drobné
projekty chcú realizovať,“ vysvetl i l primátor a dodal, že v
roku 201 9 absolvoval 20 stretnutí s občanmi z výborov.

Obmedzenie vplyvu politických strán, zmeny aj na
mestskom úrade
Lebeda za významné považuje aj obmedzenie vplyvu
politických strán v meste. Napríklad nábor do komisií po
prvýkrát nenominovali pol itické strany, ale občania sa
mohli prihlásiť prostredníctvom verejnej výzvy. „Našli
sme tak odborníkov, nie straníkov. Rovnako som zakázal
prezentáciu politických strán na podujatiach organizova
ných mestom,“ dodal primátor, ktorý kandidoval ako ne
závislý. Zmeny nastal i aj na mestskom úrade, kde prebe
hol personálny audit a zmena organizačnej štruktúry.
Novinkou je tiež otvorenie Klientskeho centra ako kan
celárie prvého kontaktu. „Občania už nemusia chodiť po
celom úrade, väčšinu úkonov vybavia v Klientskom cen
tre hneď pri vstupe na úrad. Má rozšírené otváracie ho
diny, takže si občan dokáže vybaviť potrebné úkony aj
počas obeda a jeden deň v týždni až do 17:00 hod,“ in
formoval Lebeda. A čo nového primátora potešilo v roku
201 9 najviac? „Najviac sa viem nadchnúť z projektov,
ktoré robíme spolu s našimi občanmi. Veľké srdce uka
zujú občania pri vianočnej charite, kde zbierame a distri
buujeme oblečenie do chudobných rodín, ale aj pri pod
pore útulku pre opustené zvieratá, ktorý pripravujeme.
Teším sa aj z ďalších projektov, na ktoré v roku 2019
prebiehala príprava – novej lokality pre výstavbu rodin
ných domov, vnútrobloku na 1. mája, projektu parkova
nia v kotolni na Klokočovej, či vykupovaniu pozemkov
pre budúcu cyklotrasu. Vďaka týmto prípravám očaká
vam veľmi úspešný aj rok 2020,“ uzavrel Roman Lebeda

ZDROJ: Sobotnik.sk
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Projekt vdýchne život aj do kedysi najkrajšej časti mesta.
V Hnúšti sa už niekoľko rokov, avšak doposiaľ neúspeš
ne, pokúšali vybudovať zariadenie pre seniorov. Situácia
sa však zmenila. Našiel sa investor a pribudnú aj pracov
né miesta. Projekt by mal byť zrealizovaný v nevyužíva
nom parku v mestskej časti , ktorú chce mesto zveľadiť.
Pribudnú pracovné miesta. „V podstate ide o významné
ho investora, vďaka ktorému v meste pribudne dôležitá
služba pre našich občanov. Mesto sa o jej vytvorenie ne
úspešne usilovalo niekoľko rokov. Investícia je význam
ná aj tým, že vytvorí na začiatok 25 pracovných miest a v
budúcnosti by sa kapacita zariadenia mohla rozšíriť. Prá
cu by tak získali ďalší ľudia,“ informoval Roman Lebeda,
primátor Hnúšte s tým, že o záujme súkromnej spoloč
nosti investovať práve v Hnúšti informoval mestský par
lament. V tomto smere vyzdvihol prácu viceprimátora
Grigori ja Šamina, ktorý bol iniciátorom stretnutia s inves
torom. „Rokovania dopadli úspešne a memorandum o
spolupráci mesta s investorom by o niekoľko dní malo
byť podpísané. Zariadenie by sa tak koncom roka mohlo

Jeden z najväčších zamestnávateľov hnúšťanskej prie
myselnej zóny, spoločnosť Yura Eltec Corporation Slo
vakia sídl iaca v R. Sobote, predlžuje svoj nájom. Zmluvu
podpísal i po rokovaní primátora mesta Romana Lebedu
s vedením kórejskej spoločnosti. Podpisom zmluvy o
prenájme na ďalšie dva roky v Hnúšti sa zároveň zavia
zal i zachovať počet zamestnancov. Informáciu pre Rima
va.sk potvrdi la prednostka mestského úradu v Hnúšti
Oľga Maciaková. Ako ďalej spomenula, zmluva bola
podpísaná v uplynulých dňoch, na obdobie do 1 . apríla
2022. „Spoločnosť nemá dlhodobú zmluvu na viacej

V Hnúšti budeme mať nový domov dôchodcov

V novoročnom príhovore som napísal, že si myslím, že
tento rok bude v Hnúšti prelomovým. Som šťastný, že
sa to potvrdzuje hneď v januári, pretože sme našli in
vestora na zariadenie pre seniorov  domov dôchodcov.

 ponúkneme seniorom novú sociálnu službu
 využijeme krásny park na park pre seniorov
 investor vytvorí 2530 pracovných miest
 matky rodín si budú môcť nájsť prácu v Hnúšti
 prinesieme oživenie do časti Kolónia

Naozaj sa veľmi teším a ďakujem svojmu viceprimáto
rovi Grigovi Šaminovi, ktorý inicioval takýto model a ab
solvoval so mnou náročné rokovania. Je to veľká vec.

PhDr. Roman Lebeda

V Hnúšti našli investora, vďaka ktorému bude mať
mesto domov dôchodcov

začať stavať,“ ozrejmil Lebeda. Primátor pripomenul, že
Hnúšťu, ležiacu v okrese s najvyššou mierou nezamest
nanosti v kraj ine, trápi, že ľudia musia za prácou cesto
vať mimo región. Poukázal aj na opatrovateľky, ktoré
pracujú v Rakúsku či Nemecku. „Veríme, že takto si prá
cu nájdu aj doma a matky budú môcť byť s rodinami.“
Zariadenie by malo vzniknúť na mestskom pozemku v
historickom parku. Park však zostane zachovaný a bude
k dispozíci i pre kl ientov zariadenia, teda seniorov. Spo
mínaný projekt vnesie aj nový impulz do miestnej časti
Kolónia, ktorá bola na konci 1 9. storočia postavená ako
robotnícka kolónia pre zamestnancov železiarskeho
komplexu. „Koncom 20. storočia, kedy začal priemysel v
regióne upadať, sa z nej život pomaly vytratil. Kedysi to
však bola najkrajšia časť mesta. Mala vlastné kasíno,
kolkáreň, dobrú občiansku vybavenosť, množstvo zelene
a parkov. Práve preto sme sa rozhodli situovať zariade
nie sem. Okrem toho v tejto lokalite pripravujeme aj nové
parcely na výstavbu rodinných domov,“ zakončil Lebeda.

Zdroj: Marcela Ballová, SME.sk

Mesto a spoločnosť Yura sa dohodli na predĺžení zmluvy
rokov,“ vysvetl i la s tým, že podpisovanie zmluvy záleží
aj od plnenia požiadaviek na prípadnú opravu v prie
myselnom parku. Nedávno sa im podľa Maciakovej po
kazila vstupná brána. „Hneď sme to dali opravovať, aby
sme predišli šumom, že nechceme do nich investovať,“
podotkla Maciaková a doplni la, že najbl ižšie sa zamerajú
na asfaltovanie parkoviska, na ktoré už majú aj stavebné
povolenie či potrebné vyjadrenia. Parkovisko chcú robiť v
priebehu troch mesiacov.

ZDROJ: Rimava.sk

V tomto parku by mal vyrásť nový domov dôchodcov.
Park ostane zachovaný
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O bezpečnosť študentov sa staráme aj popoludní. Na
úseku prevencie bezpečnosti a plynulosti cestnej pre
mávky Mestská polícia rozšíri la preventívnu aktivitu bez
pečnosti pri využívaní priechodu pre chodcov žiakmi
základných škôl. Od januára hliadkujú nielen dopoludnia,
ale v mieste najväčšej frekvencie študentov už aj popo
ludní. Po konzultácii s vedením ZŠ J.F.Rimavského určil i
dobu zabezpečenia priechodov nachádzajúcich sa na Ul.
Hlavnej aj v dobe ukončenia školského vyučovania
podľa rozvrhu hodín najväčšej časti študentov.

Mestská polícia rieši la v januári problematiku parkovania
na ul. Pokroku, na ktorej v dobe nepriaznivých pove
ternostných podmienok obvyklým spôsobom súčasného
parkovania dochádza ku komplikovanému prejazdu
vozidiel rýchlej zdravotnej pomoci, hasičskej techniky,
ako aj vozidiel vykonávajúcich zimnú údržbu ciest a vý
vozu komunálneho odpadu. Z dôvodu zlej prejazdnosti
ul ice mesto osadí na jednu stranu komunikácie značku
„zákaz státia“, na opačnej strane ulice umožní parko
vanie značkou „pozdĺžne státie na chodníku“.

Vďaka podnetu aktívneho občana spolu s fotografiou,
ktorú odoslal primátorovi, sa podari lo mestskej políci i
stotožniť páchateľov, ktorí v januári vyberaním odpadov
z kontajnerov znečisti l i priestranstvo na sídl isku Nábrežie
Rimavy. V spolupráci s mestskou políciou z Tisovca sa
podari lo vypátrať páchateľov z Rim. Píly, ktorým bola u
ložená sankcia. Primátor Lebeda ďakuje oznamovateľovi
a prosí občanov, aby podobné priestupky nahlasovali na
t.č.1 59, alebo priamo jemu na t.č. : 090731 81 1 9.

Mestská polícia certifikovala zakúpila nové technické za
riadenia – etalónové meračské pásmo, analyzátor dychu
s platným certifikovaným overením i scanner mikročipov
evidencie psov, ktorý sa využíva na individuálnu identi
fikáciu túlavých psov v meste Hnúšťa. Pripomíname, že
mobilné transpondéry (čipy) sú v zmysle obsahu zákon
ných ustanovení majitel ia psov povinní ich zabezpečiť

Pracovníci mestskej dielne pod kanceláriou primátora v
spolupráci s Tech. službami mesta a aktivačnými pra
covníkmi vyčisti l i v januári priestranstvo za autobusovou
zastávkou oproti priemyselnému parku (medzi ul icami
Hlavná a Zápotockého) od čiernej skládky odpadu a
náletových drevín. V Kolónii tak vznikne ďalšie upravené
priestranstvo zo zeleňou.

Na viacerých uliciach mesto trápia vozidlá nedodržujúce
maximálnu povolenú rýchlosť. Na námestí sú to hlavne
kamióny prichádzajúce od Tisovca, bezpečnosť chceme
zvýšiť pri gymnáziu a rovnako v časti Skalica. Mestská
polícia preto zakúpila maketu policajta, ktorého premiest
ňujú medzi problémovými lokalitami. Je to opatrenie na
spomalenie cudzích vodičov. Vy, ktorí o ňom už viete,
prosím rešpektujte tieto úseky a spomaľte. Ďakujeme!

Krátke správy
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So spoločnosťou Brantner Gemer sa nám podari lo vyro
kovať lepšie intervaly zvozov separovaného odpadu a
doplniť viac termínov zvozu. Prispeje to k čistote i lepšej
možnosti separovania pre občanov. S navrhnutým plá
nom zberu separovaného odpadu na rok 2020 som ne
bol spokojný. V niektorých prípadoch tvori l interval medzi
vývozmi až 44 dní, čo by spôsobovalo preplnené kontaj
nery, následný neporiadok na stoj iskách a niektorí ľudia
by svoj separovaný odpad následne boli nútení hádzať
do nádob na komunálny odpad. Preto som okamžite ini
cioval rokovania, z ktorých vyšiel pozitívny výsledok.
Spoločnosť Brantner upravila plán zberu, a preto bude:
 maximálny interval pri zbere skla bude 35 dní
 maximálny interval pri zbere papiera bude 27 dní
 maximálny interval pri zbere plastov bude 1 8 dní

Ďalšia dobrá správa pre čistotu v meste

1 9. januára v ranných hodinách v bytovom dome na
Nábreží Rimavy č. 446 vypukol požiar, vďaka duchaprí
tomnosti obyvateľov bytovky a rýchlemu zásahu hasičov
našťastie bez vážnych zranení. Na miesto prišiel i primá
tor mesta a v spolupráci s Mestským bytovým podnikom
urýchlene rieši l i následky požiaru. Už o niekoľko dní
začala rekonštrukcia poškodeného vchodu. Primátor
rovnako rozhodol o sociálnej pomoci pre obyvateľov
vyhoreného bytu a odvoz kontajnerov s materiálom
poškodeným požiarom rovnako uhradilo mesto.

Výbory mestských častí, ktoré zaviedol primátor na jar
201 9 dostanú v tomto roku nový rozmer. Mesto totiž za
viedlo tzv. participatívny rozpočet. Vďaka schválenému
mestskému rozpočtu každá z 1 0 mestských častí dosta
ne rovnakú sumu 300, €, za ktorú môže zveľadiť svoje
okolie. Participatívny rozpočet je procesom dobrovoľnej,
priamej a univerzálnej demokracie, v rámci ktorej môžu
obyvatel ia určitého miesta či členovia komunít diskutovať
a rozhodovať o využití časti rozpočtu. Participatívny roz
počet v podmienkach mesta Hnúšťa by mal umožniť ob
čiansky angažovaným a aktívnym občanom mesta, zdru
ženým vo výboroch mestských častí, navrhnúť pridelenie
časti výdavkov z rozpočtu mesta na konkrétny mikropro
jekt, podľa aktuálnych potrieb jednotl ivých komunít
mestskej časti , ktorý výbor pripraví. V prvom roku mesto
na drobné občianske projekty vyčlenilo 3 000, €, návrhy
je potrebné mestu predložiť do 31 . marca 2020.

Primátor mesta spolu s náčelníkom Mestskej polície
vykonali v januári preventívnu akciu, v rámci ktorej
rozdali obyvateľom lokalít Mútnik a HačavaSkálie
reflexné prvky. Títo obyvatel ia sa často pešo presúvajú
do mesta po hlavnej ceste bez reflexných prvkov. Je to
prevencia nielen pred zranením týchto obyvateľov a ich
detí, ale aj ochrana vodičov jazdiacich po ceste I . triedy
I/72 medzi Hačavou a Hnúšťou. Občanov zároveň
upozornil i , že za nenosenie reflexných prvkov pri chôdzi
po krajnici cesty môžu dostať pokutu až do výšky 33, €.

Od môjho nástupu do funkcie sme v celom meste a jeho
častiach doplni l i spolu 1 5 nových nádob na plasty a pa
pier, nezabudli sme ani na Kolóniu, Hačavu, Skálie a
Mašu. Vyrokovaním zvýšeného počtu vývozov a úpravou
harmonogramu by sme mali opäť zlepšiť situáciu tak,
aby mali naši občania priestor na pohodlné separovanie.
Opäť pripomínam, že zodpovedným separovaním môže
me znížiť poplatky mesta do Envirofondu, čo sa môže v
budúcnosti odraziť aj na nezvyšovaní poplatku za smeti
pre občanov. Nebudem klamať, lacnejšie to už vzhľadom
na tlaky z EÚ a štátu nikdy nebude, ale bude dobre, ak
poplatky nebudeme musieť každý rok zvyšovať. To zna
mená, že sa musíme všetci spojiť pri zodpovednom se
parovaní. Viac separovať = v budúcnosti menej platiť.

PhDr. Roman Lebeda
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pre rodičov venovať sa aj vlastným potrebám a vnútor
ným zdrojom, ktoré im môžu pomôcť prekonávať zložité
životné obdobie. S rodinou sa pracuje v jej prirodzenom
prostredí, prevažne doma. V rokoch 201 6 – 2020 sme
zrealizovali štyri na seba nadväzujúce projekty podpo
rené Nadáciou pre deti Slovenska, ktorých cieľom bolo
posilňovanie kompetencií a vytváranie dostatočnej pod
pornej siete pre rodičov, ktorí majú doma inak obdarené
dieťa. V súčasnosti prebiehajúci projekt „Podpora v po
hybe“, ktorý je realizovaný vďaka podpore Nadácie pre
deti Slovenska v grantovom programe Hodina deťom je
zameraný na zníženie poranenia pohybového aparátu z
preťaženia u rodičov/opatrovateľov imobilných detí. Kurz
Kinestetická mobil izácia, ktorý sa bude konať 1 8. 20.3.
2020 bude viesť lektorka Mgr. Hana Nedělková z Prahy,
ako jediný odborník na tento koncept v ČR a SR. Na teo
retickú časť nadviaže praktický funkčný tréning, kde sa
rodičia naučia využívať tento koncept na transfer pasív
neho dieťaťa k postel i , na okraj postele, sed na postel i ,
zmena pozícií a ako koordinovať vlastný pohyb s pohy
bom dieťaťa. Služba včasnej intervencie umožňuje rodi
ne čo najviac nasledovať životný štýl, ktorý by si vybral i
pre seba, ak by ich dieťa nemalo špeciálne potreby.

Mgr. Katarína Moncoľová
riaditeľka DDS a Včasnej intervencie

Nové tašky na víno, pohľadnice, rôzne druhy pier, mag
netky a máme niečo aj pre deti – zápisníčky, dokonca
pexeso s fotkami Hnúšte. Výnimočnosť Hnúšte chceme
propagovať aj banskou históriou, na obrázku vidíte mi
nerály, ktoré sa hojne vyskytujú i ťažia práve v Hnúšti.
Mastenec s kúskami pyritu, krásne minerály pyritu na
podstavci, náramky z magnezitu, prívesky s pyritom v
skle. Najbohatším náleziskom veľkých kryštálov pyritu
na Slovensku bolo práve ložisko bane Samo v Hnúšti,
kde v mastencových bridl iciach našli až 20 cm veľké
kryštály a dnes kúsky z Hnúšte môžete nájsť v múzeách
po celom svete. Tieto suveníry si môžete zakúpiť v
našom TIC. Pre šťastie, alebo ako darček, ak chcete
obdarovať návštevu niečím originálnym hnúšťanským.

Mesto má nové propagačné materiály

Služba včasnej intervencie

Občianske združenie ATHÉNA poskytuje ambulantné
sociálne služby pre deti so zdravotným postihnutím v
Dennom detskom stacionári DEDESO. Od septembra
201 6 sme tieto služby rozšíri l i o službu včasnej interven
cie pre rodiny, ktoré majú dieťa s ohrozeným vývinom vo
veku od narodenia do 7 rokov. Ako jediný poskytovateľ
tejto sociálnej služby v okresoch Rimavská Sobota, Veľ
ký Krtíš, Revúca, Poltár a Lučenec máme v starostl ivosti
30 rodín. Situácia, keď sa do rodiny narodí dieťa so
zdravotnými komplikáciami, vyžaduje mnoho starostl i
vosti a energie venovanej dieťaťu. Nemenej dôležité je

Boli sme na prelome rokov 201 9/2020 a namiesto novo
ročného vinša prichádza otriasajúca správa, že na inter
nom oddelení v Hnúšti zomrela pani primárka detského
oddelenia, MUDr. Danka Myšková. Tak je už aj ona tam,
ako štvrtá primárka zo štyroch základných oddelení už
neexistujúcej NsP Hnúšťa. Tretí bol pán primár MUDr.
František Lovrant. Detské oddelenie strati lo 9.februára
201 9 milovanú vrchnú sestru Máriu Tolčkovú a 4. mája
201 9 aj spoľahl ivú pomocnicu Hanku Sokolovú. Úspe
chy detského oddelenia tkveli v skvelom kolektíve lek
árov, svedomitých sestier a šikovných pomocníc. Tí, kto
rí už odišl i do večnosti , nech sa tešia v nebesiach, kde
niet bolesti . My budeme s vďakou na nich spomínať.

Elena Belicová

Foto: archív K.M.

Foto: archív E.Belicová
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ZO SZPB je občianske združenie, ktoré je demokratické,
pol iticky nezávislé a vystupuje proti oživeniu fašizmu a
všetkým prejavom násil ia, proti nacizmu, neofašizmu, ra
sizmu a xenofóbie. V dňoch 28.29. júna 201 9 sa v Po
prade skončil XVI I . zjazd SZPB, ktorý pri jal nové Stano
vy, nové Programové zameranie a vyhlásenia delegátov,
ktorí podpori l i návrh Ruska priznať v OSN víťazstvo nad
nacizmom za celosvetové dedičstvo ľudstva. Prelomo
vým prvkom v živote SZPB bolo pri jatie rozhodnutia o
budovaní štruktúry Klubov mladých priateľov SZPB. Ší
rením pokrokových tradícií vytvorených SNP a v národ
nooslobodzovacom boji chceme odovzdať svoje skúse
nosti z boja za slobodu a národnú hrdosť mladým ľuďom.
Naša ZO mala v minulom roku až 94 členov. Najstarším
členom je p. Ján Šefánik (97 rokov). Počas roka sa po
dieľame na prípravách osláv v meste, v januári Oslo

Stredná odborná škola, Hlavná 425, 981 1 1 HNÚŠŤA vyhlasuje
OBCHODNÚ VEREJNÚ SÚŤAŽ

Predmetom súťaže je nebytový priestor o výmere 1 m2 v budove školy na 1 . poschodí. Účelom nájmu je prevádz
kovanie nápojových automatov. Doba nájmu je od 01 .03.2020 do 28.02.2021 . Súťažný návrh je možné zaslať
poštou alebo doručiť osobne do 21 . 02. 2020 do 1 2:00 h na adresu vyhlasovateľa. Súťažné návrhy je potrebné
doručiť v zalepenej obálke s označením , ,Obchodná verejná súťaž – NÁPOJOVÝ AUTOMAT“ NEOTVÁRAŤ

Bližšie informácie získate na www.soshnusta.edupage.org v záložke Verejné obstarávanie
alebo nás môžete kontaktovať na telefónnom čísle 047/542 24 26.

V tomto roku plánuje občianske združenie Hnúšťanské
labky v spolupráci s mestom Hnúšťa a občianskym zdru
žením Horná Rimava vybudovať v Hnúšti malý útulok s
počiatočnou kapacitou 1 0 psov. V súčasnosti už prebie
ha stavebné konanie za účelom zmeny využitia účelu
stavby na útulok pre zvieratá. Finančné prostriedky na
útulok získavame z rôznych zdrojov – príspevky občanov
na akciách (primátorské halušky, Krompeľfest, si lve
strovský punč), príspevky v reštaurácii Kocka, súťaž v
Tesco Rimavská Sobota, projekt Nadácie VÚB, sponzor
ské dary atď. Pripoj i lo sa aj mesto Hnúšťa, ktoré na za
čiatok podpori lo vybudovanie útulku sumou 6 000, €.

Projekt útulku pre psíky pomaly napreduje
Nie sú to veľké financie, ale na začiatok budú na rekon
štrukciu skromných priestorov (miestnosť veterinára, so
ciálne zariadenie, zázemie pre dobrovoľníkov, sklad,
vnútorné koterce na zimné obdobie), vybudovanie oplo
teného výbehu, búdy a vonkajšie koterce stačiť. Samo
zrejme, následne bude združenie potrebovať ďalšie fi
nancie na prevádzku, predovšetkým na veterinárne oše
trenie psíkov a stravu. Útulok sa bude nachádzať na
okraji priemyselnej zóny v pešej dostupnosti z mesta a
otvorený by mohol byť už koncom leta 2020. Keďže žia
dateľ 2% musel podľa zákona vzniknúť v roku 201 8 a
skôr, aby sa mohol registrovať do Zoznamu pri jímateľov
2% na rok 2020 (teda organizácie, ktoré vznikl i v roku
201 9 ešte nemohli byť zapísané do Zoznamu pri jíma
teľov 2%), ponúklo nám pomoc občianske združenie
Horná Rimava, ktoré všetky vyzbierané financie venuje
pre útulok Hnúšťanské labky. Preto Vás prosíme o po
ukázanie 2% z daní občianskemu združeniu Horná
Rimava, Hačava 30, 981 01 Hnúšťa, IČO: 4201 2635.
Tlačivo si môžete vyzdvihnúť v klientskom centre
mestského úradu, alebo stiahnuť na
www.hnustanskelabky.sk. Ďakujeme!
R. Lebeda, primátor; J. Kišová, predseda o.z. Hnúšťan
ské labky a M. Balašková, predseda o.z. Horná Rimava

ZO SZPB v Hnúšti hodnotila rok 201 9
bodenie mesta Hnúšťa, v máji Oslobodenie našej vlasti a
koniec I I . svetovej vojny, v auguste SNP. V jarných me
siacoch priadame vedomostnú súťaž pre študentov pod
názvom “Kvíz majster“. V auguste sa niektorí členovia v
spolupráci so ZO SZZP zúčastni l i autobusového zájazdu
na termálne kúpalisko v Holidayparku Kováčová. Úzko
spolupracujeme s mestskou samosprávou a MsKS, ktoré
nám umožňujú bezplatne využívať svoje priestory na
schôdzkovú činnosť. Členom ZO k životným jubileám
tiež členom , ktorí nás opusti l i posielame zverejnenia do
nášho dvojtýždenníka Bojovník. Po zdravotnej stránke
sa o členov starajú MUDr. Júl ia Krnáčová, MUDr. Ladi
slav Lebeda, MUDr. Júl ius Migaľa, ktorí sú zároveň na
šimi členmi. Poďakovanie patrí členom výboru a všet
kým, ktorí sa prčiňujú o chod našej ZO SZPB v Hnúšti.

P.Kyseľ, predseda ZO SZPB
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ľudí a ich kultúru.“ (Viktória Lásková – 7.A, Klenovec)
„Týždeň s človekom z inej krajiny, s inou kultúrou, nábo
ženstvom či zvykmi bol zaujímavý. Precvičila som si svo
je znalosti angličtiny, ktoré som nadobudla v škole a mo
hla som ich využiť v reálnom živote. S Djorghim sme
každé ráno chodili do školy a poobede sme mali vždy iný
program. Veľmi záživné bolo vidieť ho tešiť sa zo snehu,
ktorý predtým nikdy nevidel. Týchto pár dní mi dalo nové
skúsenosti, aj ja som zažila niečo, čo som nikdy predtým
nezažila a určite by som do toho išla opäť, keby bola
taká možnosť.“ (Kristína Figul iová – 7.A, Klenovec)
„Som veľmi vďačná, že sme s rodinou dostali možnosť
stať sa hostfamily v tomto projekte. Myslím si, že táto
skúsenosť mi dala veľa. Či už je to zlepšenie sa v kon
verzácii v angličtine alebo rozšírenie si obzoru o živote
ľudí v Indonézii. Tiež som sa presvedčila, že ľudia s mo
slimským vierovyznaním nie sú takí, za akých som ich
pokladala. Zo začiatku som mala obavy, no keď som
lepšie spoznala Shafiru, vedela som, že to bude super.
Každý deň bol pre nás plný zážitkov, no najväčším po
tešením bolo pre mňa vidieť jej radosť, keď zažila pravú
slovenskú sánkovačku či prvé pokusy o korčuľovanie sa
na ľade. Prekvapila ma vďačnosť za všetky maličkosti,
ktoré my berieme ako samozrejmosť.“ (Simona Jančová
– 4.B, Kokava nad Rimavicou)

Mgr. Katarína Sroková, GMH Hnúšťa

Gymnázium Mateja Hrebendu
Hlavná 431 , 981 1 2 Hnúšťa

Srdečne Vás pozývame na Deň otvorených dverí dňa
4. marca 2020 o 1 5.00 hod. v budove gymnázia.

Program:
1 . Ako GMH pripravuje na všetky typy vysokých škôl
2. Pri jímačky bez (po)chýb

Tešíme sa na Vašu účasť!

Iná kultúra na chodbách nášho gymnázia

V dňoch 20. – 31 . 1 . 2020 sa v priestoroch Gymnázia
Mateja Hrebendu realizoval projekt Educate Slovakia.
Počas dvoch týždňov sa dvaja dobrovoľníci z Indonézie
Shafira Aulya a Djorghi Anderson H. P vystriedal i vo
všetkých triedach a žiaci tak mali možnosť komunikovať
v angličtine, zažiť zážitkové učenie, mnoho zaujímavých
aktivít, uvedomiť si rozdielnosť kultúr, spôsobu života,
zvykov. Cieľom projektu je viesť žiakov k tolerancii ,
zlepšiť ich globálne zmýšľanie, rozvíjať ich sebareflexiu,
zodpovednosť a toleranciu k rozmanitosti . Vyjadrenia
študentov, ktorí bol i zároveň hosťovskými rodinami:
„V prvom rade by som sa chcela poďakovať, že som ma
la možnosť zúčastniť sa tohto projektu. Bola to skvelá
príležitosť ako sa zlepšiť v anglickom jazyku a som veľmi
rada, že takéto niečo ponúka aj naša škola. Je dôležité
vedieť vystúpiť zo svojej komfortnej zóny a rozšíriť si ob
zor. Týždeň so stážistkou by som si určite zopakovala a
odporúčam to každému, kto má záujem spoznať nových

Vďaka dobre napísanému projektu a medzinárodnej
nadácii sa všetci žiaci našej školy, Gymnázia Mateja
Hrebendu v Hnúšti, môžu tešiť na budúci školský rok.
Výberová komisia, zložená zo zástupcov Ministerstva
školstva, vedy, výskumu a športu SR a členov medzi
národnej nadácie, sa rozhodla podporiť náš projekt. Na
pôde našej školy privítame native speakra, rodeného

Ďalší úspešný projekt
Američana, ktorý bude počas desiatich mesiacov partici
povať na vyučovaní anglického jazyka vo všetkých trie
dach. Tiež sa bude zúčastňovať každodenných aktivít or
ganizovaných školou či inštitúciami v meste, čo je prida
nou hodnotou nielen pre nás, ale aj obyvateľov nášho
mesta.

Mgr. Katarína Sroková, GMH Hnúšťa

Dňa 1 2. februára 2020 sa na Strednej odbornej škole in
formačných technológií v Banskej Bystrici konalo krajské
kolo Olympiády v anglickom jazyku pre žiakov ZŠ a SŠ.
Našu školu, Gymnázium Mateja Hrebendu v Hnúšti,

Krajské kolo Olympiády v anglickom jazyku
úspešne reprezentovala Viktória Hoľková z piatej A trie
dy, ktorá v konkurencii 1 1 žiakov v tejto kategóri i obháji la
svoje vedomosti a umiestni la sa na 3. mieste.
Viktória, srdečne blahoželáme!

Foto: archív GMH
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Január je skvelý mesiac na skúmanie vody a je
vlastností. Deti z MŠ NR o tom vedia veľa, pre
tože sa aktívne na hókusoch – pókusoch s vo
dou zúčastňujú, a tak deti spoznávali prírodné
javy ako topenie, tuhnutie, vyparovanie, pozo
rovali pokus s nafukovacím balónom, experi
mentovali s vodou v rámci rôznych pokusov,
Spoločne vytváral i vodný svet  maľovali tem
perovými farbami na fól iu, trénovali jemnú mo
toriku omotávaním vlny na papierové rybky,
vymaľovávali a strihal i rybky, ktoré pridal i do
vytvoreného akvária. Spoznávali prítomnosť
vody v okolí, jej využitie pre život a šport – kor
čuľovali a šmýkali sa na veľkom ľadovom ihris
ku, bobovali a lopárovali v školskej záhrade,
piekl i “ľadové koláče“, ktoré cez noc zamrzli ,
zapúšťal i farby do ľadových kociek. No a sa
mozrejme maľujeme, striháme vločky, snehu
l iakov a veľa, veľa ďalšieho. . . Odkazujeme vše
tkým budúcim škôlkárom – pozrite sa na strán
ku našej školy www.msnrrimavienka.sk „ako je
nám fajn“ a pridajte sa k nám :)

PaedDr. Beata Tokárová

Základná škola Janka Francisciho Rimavského na Ná
breží Rimavy v Hnúšti sa snaží tak, ako aj iné organizá
cie, využívať všetky možnosti na získavanie financií pro
stredníctvom projektov. Zapája sa do výzviev vyhlaso
vaných rôznymi nadáciami. Začiatkom roka 2020 sa nám
podari lo vypracovať dva projekty. Oslovila nás výzva Na
dácie Ekopolis pod názvom Zelené oázy, do ktorej sme
sa zapoji l i už v minulosti . Náš projekt sme zamerali na
revital izáciu školského parku. Cieľom navrhnutých aktivít
je vytvoriť oddychovú a okrasnú zónu, v ktorej sa budú
dobre cítiť nielen naši žiaci či pedagógovia. Zároveň ak
centujeme aj environmentálnu stránku  výsadbou vhod
nej zelene poskytneme potravu a úkryt pre mnohé druhy
hmyzu a vtákov. Aktivity projektu budú zamerané na te
rénne úpravy plochy parku, výsadbu drevín, okrasných
rastlín a vytvorenie a osadenie hmyzieho hotela, kŕmidiel
a hniezdidiel pre vtáky. V záverečnej fáze pôjde o vybu
dovanie chodníka a osadenie mobil iáru  lavičiek, smet

Projektové dianie v ZŠ na Nábreží Rimavy
ných košov a informačnej tabule. Vytvorený park by sme
mohli využívať aj na vyučovaní prírodovedy a biológie.
Druhú výzvu s názvom SadOVO 2020 zverejni lo Cen
trum environmentálnej a etickej výchovy Živica, Nadácia
TESCO a Fakulta ekológie a environmental istiky. Pro
stredníctvom nej ponúkajú základným a stredným ško
lám možnosť zapojiť sa do projektu školských ovocných
sadov. Staré a krajové odrody ovocných drevín sú de
dičstvom našich predkov, ktoré sa z našich sadov vytrá
ca. Šancu zmeniť to môže súčasná mladá generácia,
ktorej ukážeme význam jeho ochrany. Radi by sme sa
stal i jednou zo škôl, ktorá prevezme patronát nad zá
chranou starých a krajových odrôd ovocných drevín. Cie
ľom projektu SadOVO je nadchnúť žiakov a pedagógov
pre potrebu ich ochrany a veríme, že aj do našej školskej
záhrady pribudnú ovocné stromy, ktoré poskytnú nové
možnosti pri výučbe rôznych predmetov.

PaedDr. Barbora Földiová, ZŠ J.F.R. Hnúšťa

Január v MŠ NR

Foto: archív MŠ NR
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FOTO: archív M. Zdechovanová

1 1 .1 .2020 sa v Krompachoch uskutočnil Galavečer s ple
som, kde sa vyhodnocoval " Športovec roka 201 9". Z Ta
ekwondo klubu Hnúšťa boli ocenení až piati športovci v
poomsae v nasledovných kategóriách: A. L. Lörinčíková
 žiačka, I . Kyseľová  kadetka, P.Porubiaková  juniorka,
M. Kyseľ  junior, T. Mravec  junior para poomsae P20.
Pozíciu prvenstva z minulého roku v oceňovaní najú
spešnejšieho klubu v kategóri i poomsae sme si dokázali
opäť udržať a Taekwondo klub Hnúšťa získal 1 . miesto v
hodnotení klubov za rok 201 9. Sme hrdí tréneri, gratulu
jeme víťazom i vám všetkým ktorí, ste spolu s nami do
siahl i všetky úspechy, lebo to je výsledkom našej celej
taekwondo rodinky. 1 8.1 9.1 . 2020 sa naši taekwondisti
v Rimavskej Sobote spolu s trénermi vzdelávali , trénovali
na seminári poomsae s kórejským majstrom Lee Youn
Jae 8 DAN. Ďakujeme majstrovi Lee za cenné rady, u
kážky techník, ktoré nám pomôžu v našom napredovaní,
či dosahovaní vlastných cieľov. Dňa 26.1 .2020 sme mali
na tréningu vzácnu návštevu, priateľov Shafiru a Djorghi
z ďalekej Indonézie, ktorí s našimi taekwondistami tréno
vali . Shafira sa zhodou okolností venuje práve taekwon
du, takže si po 2 ročnej prestávke (kvôli štúdiu) rada za
trénovala a zaspomínala. Kamarát Djorghi bol šikovný a
veľmi rýchlo sa učil novým tajomstvám tohto bojového
umenia. S novými priateľmi sme sa dohovori l i nielen
jazykom anglickým, ale i Taekwondo bol náš dorozumie
vací jazyk. 1 .2.2020 sa v Rimavskej Sobote uskutočnilo
1 . kolo národnej extral igy, ktorej sa zhosti l Falcon klub z

Taekwondisti odštartovali rok 2020
Rimavskej Soboty. V zápase získali nasledovné umiest
nenia : M. Piater 3. miesto, J. Vrbiar 2. miesto, T. Vrbiar
2. miesto. V disciplíne poomsae nás reprezentovala na
ša najmladšia taekwondistka, 5ročná Ninka. A. Kuruová,
ktorá svojím predvádzaním zostáv vo svojej kategóri i
žiačka zaslúžene vyhrala prvú zlatú medailu. I . Kyseľo
vá, Timka Morová, T.B. Löinčíková T. I . Lörinčíková, M.
Klimo, S. Spodniaková, M. Zelenáková, P. Porubiaková,
M. Brindzová, T. Mravec a A. Oláh získali tiež zlaté me
daily. V pároch potvrdi l i svoju kvalitu, súlad, harmóniu
cvičenia zostáv sestry T.+T. Morové (zlatá medaila). V
súťažných zostavách striebro získali Tamarka Morová,
A. L. Lörinčíková, P. Pauko, K. Dovalová. V hodnotení
klubov Taekwondo klub Hnúšťa získal v kategóri i poom
sae 1 . miesto. Všetkým ďakujeme za reprezentáciu klu
bu, mesta Hnúšťa a Tisovec. Za pomoc pri zabezpečení
účasti na súťaži ďakujeme Mgr. G.Šaminovi.

I . Kyseľová

KickBox Leon Hnúšťa nás reprezentoval v Poprade
8.2.2020 sa konalo v meste Poprad 1 .kolo Open Ligy
SZKB v Kickboxe. Táto súťaž dopadla pre športový klub
KickBox Leon Hnúšťa veľmi úspešne. Pri štarte len 2
pretekárov, získal klub až 2 zlaté medaily. Vybojoval ich
už skúsený pretekár Juraj Hrivnák, ktorý nastúpil na zá
pasy v dvoch štýloch: l ightcontact a kickl ight. Po 6 zápa
soch, ktoré vždy skončil i prevahou bodov vybojoval Jur
ko 2 zlaté madaily. Do svojho prvého zápasu nastúpil aj
v kategóri i cadet v štýle kickl ight Markus Talaj. Počínal si
veľmi dobre. Napriek vyrovnanému zápasu prehral na
body. Obidvom pretekárom gratulujeme a prajeme veľa
ďalších úspechov. Za finančnú podporu ďakujeme Mestu
Hnúšťa, Grigori jovi Šaminovi a Mikulášovi Kradlákovi.

Jozef Vranec

Foto: Peter Vojtaško

Foto: archív J. Vranec

Medailu si prebral takmer 500 metrov pod zemou
24ročný defenzívny stredopoliar Šachťoru Soligorsk so svojim klu
bom v bieloruskej l ige, ktorá hrá systémom jar  jeseň, obsadil
3.miesto. „Sfárali sme do bane do hĺbky 450 metrov. Sme Šachťor,
teda banícky klub. Zarábajú na nás bane a baníci, my sa ich zasa
snažíme reprezentovať. Medailami nás odmeňovali tí, ktorí tam pra
cujú dlhodobo," poznamenal Júl ius Szöke, rodák z Hnúšte, ktorého si
fanúšikovia cenia. V ich hlasovaní končil na 3. mieste. Potešila ho aj
ponuka na predĺženie zmluvy so Šachťorom až do konca roku 2021 .

ZDROJ: www.sport.sk Foto: FCSHAKHTER
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V rámci mapovania histórie Hnú
šte hľadáme staré fotografie,
l isty, či predmety spojené s
banskou a priemyselnou históriou
mesta. Preto Vás prosíme, ak
ste vlastníkmi takýchto predme
tov, informujte nás v kancelári i
primátora mesta, alebo tele
fonicky na t.č. : 047 202 88 1 1 .
Ďakujeme!

SNEŽNÝ
CHLAPEC

1 2.3.2020
1 6:00 hod.




